
 
 

‘s-Hertogenbosch, 9 mei 2018  

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de toekomst van RWE 

Generation NL B.V. te Geertruidenberg. 

 

 

Geacht college, 

 

De gemeente Geertruidenberg heeft de wens uitgesproken voor een natuurbestemming op de 

locatie aan de Amerweg 1 te Geertruidenberg. Er ligt een position paper voor een transformatie van 

industrie naar Biesbosch-corridor. De directie van RWE heeft echter geen plannen om te vertrekken. 

Hierover hebben wij de volgende vragen. 

 

1. Bent u bekend met de position paper van de gemeente Geertruidenberg? 

 

2. Hebt u op enig moment contact gehad met de gemeente Geertruidenberg over hun wens voor 

de transformatie van de zogenoemde Amercentrale naar een Biesboschcorridor voor natuur en 

recreatie? Waar bestond dit contact uit? 

 

3. Zou u het wenselijk vinden als het terrein van de Amercentrale wordt getransformeerd naar een 

Biesboschcorridor voor natuur en recreatie? Zo nee, waarom niet? 

 

4. Zou deze transformatie kunnen bijdragen aan de provinciale doelstelling voor een robuuste 

natuur en biodiversiteit? Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Bent u bereid de gemeente Geertruidenberg desgevraagd bij te staan in de transformatie? Zo ja, 

op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

 

6. Hoe kan het plan van de gemeente Geertruidenberg voor transformatie van het RWE-terrein 

doorgang vinden als de centrale de komende 8 jaar (in totaal 1,7 miljard euro aan) subsidie van 

het Rijk ontvangt voor het verbranden van biomassa? 

 

Bomen zijn bij uitstek geschikt om CO2 te vangen. Voor 1,7 miljard euro hadden we ook uitvoering 

kunnen gaan geven aan de plannen van Rijkswaterstaat om 100.000 ha extra bos te planten in 

Nederland.1 

 

7. Bent u bereid om bij het Rijk te pleiten voor die plannen van Rijkswaterstaat? En uw voorkeur uit 

te spreken voor meer bos in Nederland in plaats van het verstoken van bos uit het buitenland ? 

Zo ja, op welke wijze? Zo nee, waarom niet? 

                                                           
1 http://edepot.wur.nl/410819  

http://edepot.wur.nl/410819


 

Wij danken u bij voorbaat voor uw beantwoording. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marco van der Wel en Paranka Surminski, 

Partij voor de Dieren 

 

 

 

 


